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Από το 1o  πρακτικό  της συνεδριάσεως του 

Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Διαβατών του Δήμου Δέλτα. 

        Aριθ. Απόφ.2/11 

                        Π Ε Ρ Ι Λ Η Ψ Η 

Αστυνόμευση στην Δημοτική Κοινότητα 

Διαβατών. 

Στη Διαβατά σήμερα την 28η  του μηνός Ιανουαρίου του έτους 2011  ημέρα Παρασκευή και ώρα 

2:00 μ.μ. συνήλθαν σε συνεδρίαση τα μέλη του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Διαβατών  

ύστερα από την αριθ. 2024/24-1-2011 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του, που επιδόθηκε σε 

όλα τα μέλη και σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 88 του Ν. 3852/2010.  Διαπιστώθηκε ότι 

υπάρχει νόμιμη απαρτία  γιατί σε σύνολο πέντε (5) μελών βρέθηκαν παρόντα  πέντε  (5) ήτοι :   

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                               ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Τσάλης Νικόλαος Ουδείς 

2. Παπαδάκης Αλέξανδρος 

3. Θεοφίλου Ελένη 

4. Διλσίζογλου Σάββας 

5. Κασιμίδης Μιλτιάδης 

   Την τήρηση των πρακτικών έκανε η υπάλληλος του Δήμου, Κιουτσίκη Ελένη. 

   Ο Πρόεδρος κος Τσάλης Νικόλαος εισηγούμενος το 2ο  θέμα της ημερήσιας διάταξης, προτείνει 

ότι, λόγω σοβαρού προβλήματος ανεπαρκούς αστυνόμευσης και αύξηση των κρουσμάτων από 

κακοποιά στοιχεία στο Δημοτική Κοινότητα την μετεγκατάσταση του Αστυνομικού Μεγάρου στα 

Διαβατά. Εναλλακτική λύση η σύναψη συνεργασίας με οποιαδήποτε ιδιωτική εταιρία security για 

την καλύτερη προστασία των πολιτών και την αποφυγή βίαιων κρουσμάτων.       

Τα μέλη του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας  αφού άκουσαν τον Πρόεδρο και μετά από 

διαλογική συζήτηση  

 

                                               ΑΠΟΦΑΣΙΖΟΥΝ ΟΜΟΦΩΝΑ  

 

Υπέρ της πρότασης αυτής.   

 

Η απόφαση αυτή πήρε αυξ. Αριθμό 2/11. 

 

   Για το παραπάνω θέμα συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                 ΤΑ  ΜΕΛΗ 

ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ 

 

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

Νικόλαος Τσάλης 


